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Waarom niet veel meer aandacht voor de starterswoningen? Hier staat of valt de doorstroming mee. 
 
Kleine kernen hebben een andere problematiek. Waarom deze niet apart behandeld in de 
Woonvisie? Temeer daar provincie hier wel nadrukkelijk aandacht aan geeft. 
 
Voorrang huurwoningen voor inwoners Oudewater? Komen we niet tegen. 
 
Huisvesting arbeidsmigranten wilt u aanvullend realiseren. Leg eens uit?  
 
In reactiemotor geeft makelaar aan zich niet te herkennen in aantallen en conclusies. Makelaar als 
ervaringsdeskundige zou toch aan moeten sluiten op Woonvisie? 
 
Tinyhouse komen we niet tegen. Geen ruimte voor deze mooie initiatieven? 
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